
Zápisnica 

  

zo 14. verejného rokovania Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce, konaného 

dňa 21. 09. 2012 

  

  

Prítomní:  Pharm.Dr. Helena Sedlárová, Gabriela Macháčová, Bc. Martina Šišková, Oto 

                   Uhrík, Jozef Gális,  Zdenko Majtényi, Peter Flak – poslanci OZ 

                   MVDr. Jana Maronková                  - starostka obce 

                   Ing. Gabriel Pozdech                        - hlavný kontrolór   

                   Ing. Jana Gerhátová                         - ekonómka  obce 

                   Ľudmila Büngenerová                      - prednostka 

                   Margita Jánošová                              - matrikárka 

  

 Ospravedlnení:  Mgr. Stanislav Ďurina, Jozef Sedlár -  poslanci OZ 

    
        1. Otvorenie      

  

            14. verejné rokovanie OZ otvorila a viedla starostka obce p. MVDr. Jana 

Martonková.               

Na rokovaní privítala poslancov OZ a ostatných prítomných. 

Z celkového počtu 9 poslancov sa rokovania zúčastnilo 7. Svoju neúčasť ospravedlnili 

poslanci 

p. Mgr. Stanislav Ďurina a p. Jozef Sedlár. 

Starostka obce skonštatovala, že rokovanie OZ je uznášania schopné. 

Program rokovania obdržali poslanci na pozvánkach. Poslanci program schválili. 

Hlasovanie: 

Za:    7                                                     Proti:  0                                                    Zdržal sa  0 

  

            Program: 

1.      Otvorenie 

2.      Vymenovanie štatutárneho zástupcu pre ROZVOJ 

3.      Organizačné záležitosti 

4.      Diskusia 

5.      Návrh na uznesenie 

6.      Ukončenie 

  

         Za členov návrhovej komisie starostka navrhla poslancov:  p. Petra Flaka, p, Gabrielu 

Macháčovú a p. Ota Uhríka. 

         Za overovateľov zápisnice navrhla poslancov:  p. Bc. Martinu Šiškovú a p. Zdenka 

Majtényiho. 

Poslanci navrhnutých členov návrhovej komisie a overovateľov zápisnice schválili. 

Hlasovanie 

Za:  7                                                         Proti:  0                                                Zdržal sa:  0 

  

Za zapisovateľku určila p. Ľudmilu Büngenerovú. 

   

         2.  Vymenovanie štatutárneho zástupcu pre ROZVOJ   

        



             Starostka obce p. MVDr. Jana Martonková  vyzvala p. Gabrielu Macháčovú, aby 

predniesla  vyjadrenie  ekonomicko-sociálnej komisie OZk návrhu   na 

menovanie  štatutárneho zástupcu organizácie ROZVOJ. 

P. Gabriela Macháčová zhodnotila hospodárenie príspevkovej organizácie ROZVOJ. 

K hospodáreniu príspevkovej organizácii ROZVOJ sa vyjadril hlavný kontrolór obce p. Ing. 

Gabriel Pozdech.  Organizácia podľa previerky za I. polrok 2012 nebola v strate. Príspevok 

od obce dostáva iba na činnosť obecnej knižnice – na mzdu knihovníčky a nákup kníh. 

Všetky náklady si organizácia hradí z vlastného zisku. 

Komisia za štatutárnu zástupkyňu  doporučila  schváliť p. Ing. Janu Gerhátovú. 

Za štatutárnu zástupkyňu ROZVOJ-a poslanci schválili p. Ing. Janu Gerhátovú. 

Hlasovanie: 

Za: 7                                                 Proti:  0                                                   Zdržal sa:  0 

  

          3. Organizačné záležitosti 

  

                     Organizačné záležitosti na prerokovanie predkladala p.MVDr. Jana Martonková. 

1. Prejednanie najlepšej cenovej ponuky na zhotovenie plastových okien a vchodových dverí 

pre Zdravotné stredisko Horné Obdokovce. 

                      Za ekonomicko-sociálnu komisiu p. Gabriela Macháčová predniesla návrh na       

            dodávateľa plastových okien a  dverí. Vybrali organizáciu HERTOP.     

            Poslanci návrh schválili. 

            Hlasovanie: 

            Za:  7                                     Proti:   0                                                 Zdržal sa:  0 

  

       2.  Doplnenie inventarizačnej komisie pre ROZVOJ 

            Starostka obce p. MVDr. Jana Martonková  navrhla doplniť inventarizačnú komisiu 

pre 

            ROZVOJ o poslanca OZ p. Jozefa Gálisa – predseda komisie. 

            Hlasovanie: 

            Za:  7                                      Proti:  0                                                 Zdržal sa:  0 

   

         4. Diskusia 

  

             V  diskusii vystúpili: 

  

MVDr. Jana Martonková  – starostka obce 

Poslancov oboznámila s vlámaním sa do predajne ROZVOJ  s. č. 3   a spôsobenou škodou na 

majetku. 

Zdenko Majtényi – poslanec OZ 

Občania z časti Obsolovce majú problém s autobusovou dopravou do Obsoloviec. Žiadajú 

predĺžiť autobusovú linku z Nitry do Horných Obdokoviec cez Obsolovce – prvý ranný spoj. 

Ďalej  navrhol zriadiť autobusovú zastávku na znamenie pri cintoríne v Obsolovciach. 

Odpovedala mu starostka obce. Ak budeme vedieť čísla autobusových spojov, obec požiada o 

úpravu 

cestovného poriadku a zriadenie autobusovej zastávky. 

Peter Flak – poslanec OZ 

Požaduje umiestnenie smetných nádob na autobusové zastávky, lebo je tam neporiadok. 

Odpovedala mu starostka obce, obec pre tento účel zabezpečí smetné nádoby. 

Gabriela Macháčová – poslankyňa 

Aký stav je v zabezpečení kontajnerov na odpad? 



Starostka obce odpovedala, že projekt z enviro fondu, ktorý obec predložila na separovaný 

zber odpadov,  neuspel. 

Máme zberný dvor, na ktorý sa môže ukladať vytriedený odpad. 

Jozef Gális – poslanec 

Príjazdová cesta k bytovke je neosvetlená. Stačil by tam jeden stĺp. 

Odpovedala mu starostka obce, že zistíme postup na rozšírenie verejného osvetlenia. 

František Šiška – občan 

Diera, ktorá bola na miestnej komunikácii je už opravená.  Bolo by dobré vyčistiť chodník od 

zeliny pri ihrisku. Kedy sa vybudujú kontajnery na odpad na miestnom cintoríne?   Kedy sa 

vyčistí breh potoka, opraví chodník do kostola? 

Na jeho otázky mu odpovedala starostka obce. Chodníky postupne čistia nezamestnaní 

občania. 

Pripravujeme aj vybudovanie kontajnerov na miestnom cintoríne. Navštívila 

Vodohospodársky podnik v Topoľčanoch, ktorý jej dal prísľub na kosenie brehov 

Perkovského potoka, na budúci rok 

čistenie koryta potoka. 

Ďalej hovorila o projektoch z Miroregiónu Svornosť. 

MVDr. Jozef Martonka – občan 

Odporúča poslancom, aby aj oni oslovovali občanov a spolupracovali pri zabezpečení čistenia 

Perkovského potoka. 

Gabriela Macháčová – poslankyňa 

Odporúča vyzvať rybárov, ktorým patrí rybník, aby sa oň starali a vyčistili ho. 

Pripraví  spísanie petície. Ako sa zabezpečí vyčistenie potoka cez pozemok p. Prostrednej? Na 

vyčistenie potrebujeme techniku, odpovedala starostka obce. Obec po posúdení ju zabezpečí. 

Bc. Martina Šišková – poslankyňa 

Požaduje vybudovanie lavičky pri kostole. 

PharmDr. Sedlárová Helena – poslankyňa 

Pri zdravotnom stredisku je potrebná lavička. Kedy sa budú vymieňať okná na ZS? 

Odpovedala jej starostka obce,  okná sa budú vymieňať asi za 6 týždňov, lavičku obec 

vybuduje. 

   

        5. Návrh na uznesenie 

  

            Poslanec p. Peter Flak predložil poslancom návrh na uznesenie.  Návrh poslanci 

schválili. 

Hlasovanie: 

Za:  6                                                     Proti:   0                             Zdržal sa : 1 

                                                                                                        (PharmDr. Sedlárová) 

  

        6.  Ukončenie 

  

             14. verejné rokovanie OZ ukončila p. MVDr. Jana Martonková  poďakovaním 

všetkým prítomným za účasť. 

  

MVDr. Jana Martonková                                                             Ľudmila Büngenerová 
             starostka obce                                                                             prednostka   

            

                                                              Overovatelia: 

                                                              Bc. Martina Šišková 

                                                                    Zdenko Majtényi 



                                                              U z n e s e n i e 

  

zo 14. verejného rokovania Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce, konaného 

dňa 21. 09. 2012 

__________________________________________________________________________    

  

  

  

         14. verejné rokovanie Obecného zastupiteľstva Horné  Obdokovce: 

  

A.   B e r i e    n a    v e d o m i e : 

  
        1.  Správu Ekonomicko-sociálnej komisie a hlavného kontrolóra obce  o činnosti 

príspevkovej    

             organizácie ROZVOJ 

        2. Správu Ekonomicko-sociálnej komisie na verejné obstarávanie na dodávateľa okien a 

dverí 

            na zdravotné stredisko. 

  

B.   S ch v a ľ u j e : 
               

1.      Štatutárneho zástupcu pre príspevkovú organizáciu ROZVOJ p. Ing. Janu 

Gerhátovú          od 01. 10. 2012 

2.      Predsedu inventarizačnej komisie pre ROZVOJ p. Jozefa Gálisa    

3.      Dodávateľa na zhotovenie plastových okien a dverí pre zdravotné stredisko  firmu HERTOP 

  

  

  

  

                                                                                                          MVDr. Jana Martonková 

                                                                                                                       starostka obce 
 

 

Overovatelia: 

Bc. Martina Šišková 

       Zdenko Majtény 
  

  

  

                                                                                                

Zapísala: Ľudmila Büngenerová 

  

 


